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Jaarverslag V.V. Gouderak seizoen 2022/2023 

Een woord vooraf 

We hebben goud in handen, maar soms vraag ik mij af of iedereen dat ook ziet. Een sportpark op 

een unieke locatie, waar de sfeer van voetbal ‘zoals vroeger’ nog in de kantine en kleedkamers 

hangt en het dorpskarakter waar zo goed als iedere speler en vrijwilligers elkaar kent. In een 

steeds turbulentere wereld is een plek waar je met je vrienden en vriendinnen op zaterdag of 

zondag de (on)zin van het leven met elkaar kan doornemen een plek om te koesteren.  

Aan die mooie plek die V.V. Gouderak heet wordt hard gewerkt. Daarin is het de kunst om de sfeer 

en tradities te behouden, maar wel met je tijd mee te gaan. Sommigen zaken zijn/gaan eenmaal 

anders als dat vroeger ging en kon. Samen met de jeugdcommissie en vrijwilligers zijn er het 

afgelopen seizoen een aantal zaken doorgevoerd:  

- Verduurzaming: De noodzaak van de onvoorspelbare gasrekening dwingt ons om te kijken 

hoe wij de energierekening kunnen drukken. Dit is gedaan door (met steun van de 

gemeente) de veldverlichting te vervangen door LED-verlichting. Ook is het laatste ‘oude’ 

kozijn in de kantine vervangen zodat er minder warmte verloren gaat. Uiteraard is dit nog 

niet het einde van de verduurzaming. Zo behoren zonnepanelen en een elektrische boiler 

ook tot de mogelijkheden. Alleen vraagt dit forse investeringen en aanpassingen.  

- De barcommissie komt op stoom. Daarbij een speciale vermelding voor Melvin. Zo is er 

sinds dit jaar een nieuwe koelkast, kassasysteem en vrijwilligersbeleid. Dit is zeker nog 

niet vlekkeloos, maar er wordt hard aangewerkt. Mensen die de barcommissie willen 

versterken zijn van harte welkom!   

- Op communicatief vlak konden wij rekenen op Monique. Begin dit jaar is de nieuwe 

website gelanceerd en zij heeft het hele seizoen weer de socials bijgehouden.  

Als bestuur zijn wij zeker niet feilloos, maar ieder bestuurslid zet zich met volle overtuiging in voor 

de vereniging. Iedereen heeft een mening over hoe de zaken zouden moeten gaan op de 

vereniging. En dat is maar goed ook. Zodoende weten wij wat de voorkeuren zijn van leden en 

teams. Hierbij is het aan ons als bestuur om de afweging voor het algemeen belang van de 

vereniging te maken. Daarbij kun je nooit iedereen tevreden stellen. Bijvoorbeeld bij wie je in het 

team zit, welk merk er op de clubkleding staat of welke voorkeurstijd je team heeft. We zijn een 

kleine club waar alles met elkaar samenhangt. Als bijvoorbeeld het ene team speelt, staat het 

andere team achter de bar. We blijven zoeken hoe wij de club verder kunnen verbeteren. Daarin is 

ook jullie mening (en helpende hand) altijd welkom, maar hou het opbouwend, want wij hebben 

ieder lid en vrijwilliger hard nodig.  

Tot slot een onderwerp dat sinds 1927 al op de agenda staat van V.V. Gouderak: de verhuizing 

naar het dorp. Om maar meteen duidelijkheid te verschaffen. Als bestuur zijn wij voorstander van 

een verplaatsing naar het dorp. Ons inziens heeft dit de volgende meerwaarde: 

o Beter in staat als vereniging om de sociale dorpsfunctie te vervullen.  

o Makkelijker aan te lopen, dus meer bezoekers en leden. 

o Veiliger voor jeugdleden om naar VVG te komen. 

Uiteraard doe je dit niet lichtzinnig, want zoals in de inleiding gesteld is ons huidige sportpark 

uniek. Toch vinden wij als bestuur om toekomstbestendig te kunnen zijn dat een nieuw complex in 

het dorp meer perspectief biedt dan blijven waar wij nu zitten. Bij de gemeente hebben wij bij de 

start van het nieuwe college van burgemeester en wethouders in de zomer van 2022 meteen deze 

wens (weer!) op tafel gelegd. De ontwikkelingen in Gouderak-Oost zijn nog niet concreet en de 

ambtelijke en politieke molens draaien helaas langzaam, dus is het een kwestie van volhouden en 

kort op de gemeentelijke (en provincie) politiek zitten om de verplaatsing onder de aandacht te 

houden. Tot slot zal de dijkversterking die de komende drie tot vijf jaar in beslag nemen. 



De teams 

Jeugd  

Zaterdag is de mooiste dag van de week. Ook afgelopen seizoen hebben weer de jeugdteams van 

V.V. Gouderak een mooi seizoen gedraaid. Met je leeftijdgenootjes, ongeacht hoe goed je kan 

voetballen, op de vroege zaterdag op pad om weer de punten binnen te halen. Dat is waar wij het 

als vereniging voor doen. Dit alles was niet mogelijk zonder de forse tijd en energie-investering 

van de jeugdcommissie. Een bijzonder woord van dank wederom aan hen en de oproep de 

jeugdcommissie een handje te helpen waar dat kan.  

Zaterdag 1 

Afgelopen seizoen was het laatste seizoen van Wynoud Slegtenhorst als hoofdtrainer. Met de 

coronacrisis als brute verstoorder van twee seizoenen wist hij toch de selectie draaiende te 

houden. Het afgelopen seizoen had iets weg van interlandvoetbal met de vele uitstapjes naar Den 

Haag. Helaas werden niet de resultaten geboekt zoals gehoopt. Dit resulteerde in een positionering 

in de middenmoot van de 5e klasse. Wynoud bedankt voor al je diensten de afgelopen drie jaar! 

Natuurlijk blijven je nog zien op de vereniging. Ondertussen dient zich een nieuwe generatie 

voetballers in de selectie aan. Alhoewel nieuw? Met namen zoals Overes, Van Adrichem, Boers, 

Evengroen, Terlouw, Kool, De Zwart en De Vries herleven oude tijden. Wij wensen de selectie 

onder leiding van Sonny veel succes dit jaar! 

Zaterdag 2 

Door blessures, afmeldingen en schorsingen maakte VVG 2 een seizoen door waar ook de kracht 

van VVG weer naar boven kwam. Ongeacht wat we van elkaar vinden helpen wij elkaar een 

handje. Dit was bij VVG2 dan ook hard nodig. Teamleider Cees van Vliet moest zijn grote rolodex 

flink doorspitten om iedere zaterdag een team compleet te krijgen. Uiteindelijk wist dit 

vreemdelingenlegioen een aantal succesjes te boeken zoals de knotsgekke 7-6 winst op SV Gouda.  

Zaterdag 3 

Gesteund door een brede sponsor- en supportersschare wist VVG3 een ijzersterk seizoen neer te 

zetten. Met trainingsarbeid op de woensdagavond waar menig team van kan leren werd het 

fundament gelegd voor het kampioenschap in de 8e klasse. Het ene naar het andere team werd 

zoekgetikt onder leiding van Jan en Eric. Felicitaties voor deze prestatie!  

Dames 1 

Al sinds jaar en dag kent VVG een dameselftal. Ook dit jaar werd het beste been voor gezet onder 

de bezielende leiding van Saskia. Op het veld werd dan ook tegen de eigen verwachting in 

regelmatig succes geboekt waardoor zelfs de 1e plek in de buurt kwam. Helaas werd het geen 

kampioenschap maar wel een seizoen met mooie overwinningen.  

Zondag 2 

De vedettes en veteranen van Zondag 2 maakte onder leiding van Joris de Groot een mooi seizoen 

door. Met hoogtepunten zoals het trainingskamp in Leeuwarden en dieptepunten zoals dat ene 

potje bij ESTO. Een speciale vermelding voor Martin Speksnijder, Niels Huisman en Paul Huisman. 

De zondag weet altijd keurig zelf de bar en keuken te regelen en daarbij wordt er nauwelijks een 

wedstrijd verplaatst of afgezegd. Een voorbeeld voor de vereniging! 

Het bestuur 

Het bestuur bestond aan het begin van seizoen 2022/2023 uit: Mark van den Oever (Voorzitter), 

Dion Coomans (Secretaris), Jeroen Noorlander (Penningmeester), Kees Trouwborst 

(Sponsorzaken, scheidsrechters, materialen en onderhoud), Cees van Vliet (Selectie), Melvin van 

der Valk (Barcommissie), Nick van Ommen (Activiteiten), Jesse van Gent (Algemeen Bestuurslid) 

Richard Bakker deed het wedstrijdsecretariaat. Jan Lingen en Jannie Verkaik hebben de 

representatieve functies op zich genomen voor het eerste elftal.  

 



De jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestond dit seizoen uit: Robin Huisman, Daniëlle van Kekem, Pieter Jan Drost, 

Remco Aantjes, Saskia Bennema - van den Oever en Kimberley de Jager.  

De jeugdcommissie zet zich iedere zaterdag in om alle jeugdteams in goede banen te lijden. Een 

onmisbare taak voor de vereniging. Dit jaar seizoen heeft de jeugdcommissie haar activiteiten 

verder uitgebouwd om de vereniging verder te verbeteren met een goed lopende club van 100 

(Dank aan alle donateurs voor de jeugd!). Ook waren er weer de Open Dag, trainingsclinic en het 

tentenkamp was wederom een groot succes. Hartelijk dank en complimenten voor deze inzet! 

De barcommissie 

Ook achter de bar heeft men niet stil gezeten. Onder leiding van Melvin is er een nieuw 

kassasysteem geïntroduceerd waarmee er beter aan voorraadbeheer en inkoop kan worden 

gedaan. Ook is er een nieuw vrijwilligersbeleid opgesteld. Dit heeft tot doel om iedereen aan het 

begin van het seizoen zijn/haar voorkeuren door te laten doorgeven. Hier wordt hard aan gewerkt. 

De barcommissie kan zeker een helpende hand gebruiken. Heb je ideeën of hulp neem contact op 

via Melvin of Barzakengouderak@kpnmail.nl  

Schoonmaak/terreincommissie  

Ons complex is zoals altijd voorbeeldig schoon en ziet er altijd representatief uit, een voorbeeld 

voor vele andere verenigingen. Onze schoonmaak- en onderhoud groenvoorzieningsploeg bestaat 

uit zo'n 6 man! Hiermee is de vereniging zeer content, want vele handen maken licht werk! Ook dit 

jaar is er flink ‘geopzomerd’. De speel/jeugdhoek is compleet vernieuwd met dank aan Outdoor 

Life Group en Bogaart B.V. infra B.V. En tot slot beschikt ons sportpark sinds dit seizoen over 

Ledverlichting op de velden.  

Scheidsrechters 

De scheidsrechters werden het afgelopen seizoen geregeld door Kees Trouwborst (senioren) en 

Pieter Jan Drost (jeugd), hiervoor onze hartelijke dank! Daarbij ook dank aan een aantal van onze 

vaste scheidsrechters. Het aantal scheidsrechters is nog steeds minimaal, wij mogen ons daarom 

gelukkig prijzen met de huidige scheidsrechters die de wedstrijden bij de VV Gouderak leiden. Om 

eens aan de andere kant van de fluit te staan kan best leerzaam en leuk zijn, schroom daarom 

niet om je te melden en eens een (jeugd)wedstrijdje te leiden.  

Communicatie 

Onder coördinatie van Monique Lingen was de communicatie dit seizoen in goede handen. In 

samenwerking met Remco Wesdorp is de nieuwe website gelanceerd. Ook zijn er regelmatig 

rubrieken en nieuwtjes in en om de vereniging die via onze socials de verdiende aandacht krijgen.  

Tot slot 

Dit verslag wil ik eindigen met nogmaals iedereen die zich inzet voor de Voetbalvereniging 

Gouderak bedanken. We zijn een kleine gezellig vereniging waar we met elkaar wat moois van 

moeten maken! Alle teams en vrijwilligers veel succes en plezier toegewenst voor het huidige 

seizoen. Laten we dag voor dag en stap voor stap de vereniging iedere keer een beetje beter 

maken.  
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